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Pan 

Paweł Bloch 

Radny Rady Miejskiej  

w Szydłowcu  

 

 

 

 

Odpowiedzi na interpelacje z dnia 18.10.2024 r.1 

 

 

 

TREŚĆ INTERPELACJI: 

(1) Proszę o sprawdzenie stanu ul. Szydłowieckiego i ul. Kopernika po prawie dwóch latach 

użytkowania i uzupełnienie brakujących w kostce brukowej przerw piachem, ze względu na 

liczne ubytki uchyłki i puste przerwy pomiędzy poszczególnymi elementami, które powodują 

przemieszczanie się elementów słyszalne zarówno przy jeździe rowerem jak i samochodem 

osobowym, czy motocyklem. Kostka na podjazdach rozchodzi się w niektórych miejscach 

znacznie przez co niszczeje i pękają brzegi materiału zastosowanego do budowy chodników  

i podjazdów w w/w ulicach. Dodatkowo prośba o uzupełnienie ziemi na terenach zielonych 

wzdłuż chodnika przy ul. Szydłowieckiego, gdzie wykonawcy pozostawili zbyt duże ubytki  

w glebie, które uniemożliwiają bezpieczne koszenie takiego terenu. 

 

ODPOWIEDŹ: 

Dnia 30.10.2024r o godzinie 11:00 odbył się przegląd gwarancyjny robót wykonywanych na ul. 

M. Szydłowieckiego i ul. M. Kopernika. W przeglądzie uczestniczyli pracownicy Referatu 

Zarządu Dróg oraz przedstawiciel wykonawcy. Po wizji lokalnej stwierdzono konieczność 

zaspoinowania piaskiem kostki brukowej lokalnie na ul. Mikołaja Szydłowieckiego oraz na całym 

odcinku ul. Mikołaja Kopernika. Wykonawca zobowiązał się do wykonania powyższych robót do 

31.12.2024 r. 

 

 

 
1 Data przekazania interpelacji Burmistrzowi Szydłowca: 22.10.2024 r. 



TREŚĆ INTERPELACJI: 

(2) Zwracam się w imieniu mieszkańców ul. Słonecznej (róg ul. Słonecznej i ul. Browarskiej) na 

nieodpowiedzialną jazdę użytkowników pojazdów w tym rejonie osiedla Praga i przez 

nadmierną prędkość powodowanie zagrożenia w ruchu lądowym. Kilku użytkowników drogi 

jadących w kierunku zakrętu z ul. Słonecznej w ul. Browarską nie dostosowało szybkości do 

warunków na drodze i uszkodziło nie tylko swój samochód ale także płot jednego  

z mieszkańców. Prośba mieszkańców dotyczy umieszczenia w ul. Słonecznej progów 

zwalniających, w odpowiednim do terenu miejscu, w pobliżu rzeczonego zakrętu. Samo 

ograniczenie prędkości na tej ulicy nie jest skuteczne, gdyż w dalszym ciągu dochodzi do 

zdarzeń drogowych w tym rejonie osiedla Praga. 

 

ODPOWIEDŹ: 

Dziękujemy za zgłoszenie dotyczące montażu progów zwalniających na ul. Słonecznej, jednak 

zamontowanie progów zwalniających wiąże się z wydatkowaniem dodatkowych środków na 

zakup jak również na opracowanie nowej organizacji ruchu. Realizacja zadania w roku bieżącym 

będzie nie możliwa z powodu ograniczonych już środków budżetowych. 

Dodatkowo montaż progów zwalniających powoduje skrajne emocje społeczne i niepotrzebne 

napięcia. Proponujemy przeprowadzenie konsultacji z mieszkańcami w sprawie w/w zadania i na 

ich podstawie złożenie stosownego wniosku do budżetu gminy Szydłowiec na rok 2026. 

 

TREŚĆ INTERPELACJI: 

(3) Proszę o wykaszanie terenów zielonych tzw. ‘przejściówek’ pomiędzy ulicami Kopernika  

i Świętokrzyską, ul. Szydłowieckiego i ul. Północną, jak również między ul. Szydłowieckiego  

i ul. Maleckiego. Większość mieszkańców, których posesje przynależą do tego obszaru jest już  

w podeszłym wieku i zwyczajnie nie mają siły ani sprzętu, żeby kosić ten teren. Proszę zatem  

o stosowne interwencje w momencie wykaszania terenów zielonych. Bardzo często się o nich 

zapomina, na co wskazują bezpośrednio zainteresowani. Mimo, że podobno są ujęte w grafiku 

wykaszania. 

 

ODPOWIEDŹ: 

Mając na uwadze dobro mieszkańców, wskazane tereny ujęte zostały w harmonogramie koszenia. 

Urząd na bieżąco reaguje na zgłoszenia od mieszkańców w tym zakresie. Zadanie to realizowane 

jest w miarę możliwości i dostępności pracowników odpowiedzialnych za utrzymanie terenów 

zielonych oraz w zależności od warunków pogodowych po wykonaniu zadań priorytetowych 

i kluczowych dla prawidłowego funkcjonowania gminy. 

 

TREŚĆ INTERPELACJI: 

(4) Czy istnieje realny plan zagospodarowania terenów na obszarze dwóch historycznych rynków 

szydłowieckich — Rynku Skałecznego (Plac M. Konopnickiej) i Rynku Składowego (Pl. 

Wolności), który własnymi siłami moglibyśmy zrealizować w tym roku kalendarzowym? Jeśli 

nie, w jakim najbliższym możliwym terminie będziemy mieli odpowiednie środki, by te 

inwestycje — ważne w kontekście nie tylko historii ale degradacji tych terenów i zupełnego 



braku estetyki w tych rejonach naszego miasta (teren rewitalizacji) — wykonać i odpowiednio je 

zagospodarować? 

 

ODPOWIEDŹ: 

W bieżącym roku brak jest możliwości wykonania prac, które moglibyśmy zrealizować własnymi 

siłami w kwestii zagospodarowania  Pl. M Konopnickiej i Pl. Wolności. Informujemy ponadto, że 

w bieżącym roku wystąpiliśmy z wnioskiem do budżetu Powiatu Szydłowieckiego na 2025 rok 

dotyczącym współfinansowania w 50% zagospodarowania Pl. M. Konopnickiej. Ponadto jeszcze 

w bieżącym roku budżetowym wystąpimy, w ramach programu Fundusze Europejskie dla 

Mazowsza, o dofinansowanie m.in. zadań inwestycyjnych obejmujących zagospodarowanie 

zarówno Pl. M. Konopnickiej, jak i Pl. Wolności. 

 

 

Z poważaniem 

 

BURMISTRZ 

/-/ 

Artur Ludew 

 

 

 

 

 

Do wiadomości: 

Rada Miejska w Szydłowcu 

 

 


